



29th July 2026

29 يوليو 2026م

All Shareholders and Investors

إلى كافة المساهمين والمستثمرين

After Compliments,

تحية طيبة وبعد ...

Sub: Unaudited Condensed Financial Statements for the six months ended 30th June 2026.

الموضوع : النتائج المالية (غير المدققة) لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026 م .

We would like to inform you that the Board of Directors of Dhofar Insurance Company SAOG have approved the unaudited condensed financials for the six months ended 30th June 2026 in the Board meeting held on Wednesday, 29th July 2026.

نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة ظفار للتأمين ش.م.ع.ع قد عقد اجتماعه يوم الأربعاء الموافق 29 يوليو 2026 م ، وقد اعتمد مجلس الإدارة النتائج المالية (غير المدققة) لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026 م .

The Net Profit after Tax was reported at RO. 4.038 million for the six months ended 30th June 2025 as against the Net Profit after Tax of RO. 2.609 million in the same period last year.

بلغ صافي الربح بعد الضريبة 4.038 مليون ريال عماني لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026 مقابل صافي ربح وقدره 2.609 مليون ريال عماني عن نفس الفترة من العام الماضي .

The financial statements and related notes will be uploaded in Muscat Stock Exchange website shortly.

القوائم المالية مع الايضاحات المتعلقة بها سيتم نشرها قريبا في موقع بورصة مسقط .

Your faithfully ,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ,,,

Sunil Kohli
Chief Executive Officer

سونيل كوهلي
الرئيس التنفيذي



BRANCHES